



Kekal berdaya tahan dalam keadaan mencabar

Lindungi diri anda daripada kejadian yang tidak diingini termasuk banjir dengan PerlindunganKu Allianz4All; pelan insurans mampu milik yang merangkumi Nilai-Nilai Sejahter.

Apakah yang dimaksudkan dengan **Allianz4All Untuk Semua?**

Allianz4All adalah sebuah siri produk baharu yang memberikan perlindungan kewangan untuk semua rakyat Malaysia berdasarkan Nilai-Nilai Sejahter yang selari dengan Prinsip Kewangan Islam.



Ketelusan Dipertingkatkan

Kami akan menyatakan % premium anda yang akan diperuntukkan kepada Dana Peruntukan Tuntutan untuk membayar tuntutan.



Keterangkuman Sosial yang Lebih Baik

Kami ingin meningkatkan komitmen kami kepada keterangkuman sosial dengan menyediakan jaminan perlindungan kewangan yang sesuai untuk semua tanpa mengira latar belakang.



Penyertaan Kebajikan

Kami ingin anda bersama membantu komuniti dengan mengagihkan lebihan dari Dana Peruntukan Tuntutan anda ke organisasi kebajikan pilihan anda.

Ayuh mengorak langkah ke hadapan dengan **Allianz4All Untuk Semua**, dan bersama-sama kita memainkan peranan dalam memperkayakan komuniti di sekeliling kita sambil kekal dilindungi.

Produk ini adalah sebahagian dari Inisiatif Insurans Rahmah oleh Kerajaan Malaysia dan Allianz untuk memberikan perlindungan yang berpatutan kepada semua rakyat Malaysia.

Manfaat	Pelan 1	Pelan 2
Kematian atau Hilang Upaya Kekal akibat Kemalangan (sehingga)	RM30,000	RM50,000
Pendapatan Hospital* (setiap hari, sehingga 30 hari setahun akibat Kemalangan atau Penyakit)	RM50	RM100
Perbelanjaan Perubatan* (sehingga, akibat Kemalangan atau Penyakit)	RM500	RM750
Bantuan Kecemasan** (sekaligus, sekiranya berlaku pemindahan akibat banjir)	RM500	RM750
Premium	RM50	RM75

Catatan:

1. Duti setem dikecualikan sehingga 31 Disember 2025. Selepas itu, duti setem RM10 perlu dibayar bermula 1 Januari 2026.
2. Premium tidak termasuk 8% Cukai Perkhidmatan. Premium yang perlu dibayar termasuk Cukai Perkhidmatan adalah RM54.00 bagi Pelan 1 dan RM81.00 bagi Pelan 2. Amaun Cukai Perkhidmatan ("CP") di sini mungkin tertakluk kepada perubahan kerana kadar CP yang digunakan hendaklah berdasarkan kadar semasa mengikut undang-undang Malaysia.
3. *Bayaran Pendapatan Hospital harian dan Perbelanjaan Perubatan hanya terpakai jika kemasukan ke hospital adalah di Hospital Kerajaan di Malaysia. Oleh itu, manfaat ini tidak terpakai untuk kemasukan ke pusat kuarantin atau hospital swasta. Perbelanjaan Perubatan hanya boleh dituntut jika perbelanjaan perubatan yang ditanggung dalam satu bil atau resit melebihi Ringgit Malaysia Sepuluh (RM10).
4. **Orang Yang Diinsuranskan dikehendaki berpindah sekurang-kurangnya empat puluh lapan (48) jam akibat banjir dan tujuh hari tempoh menunggu dari tarikh pengeluaran Polisi akan terpakai. Manfaat ini hanya boleh dituntut sekali sahaja sepanjang tempoh polisi.

Hubungi Pusat Perkhidmatan Pelanggan Allianz di
1 300 22 5542 untuk mengetahui lebih lanjut.

ALLIANZ.COM.MY

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia
Ahli PIDM



Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan.

Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my)

Produk yang diluluskan oleh Bank Negara Malaysia di bawah Perlindungan Tenang.